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Maandag 18 december — Jeugdhuis Den Uitvlucht 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Eline Lambrecht (Chiro Vijve), Brecht Demiddel (Chiro Vijve), Marcial Vaneeckhout (Gewest Oe 

Est/Chiro Vijve),  Britt Van de Velde (Gewest Oe Est), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Migue Matton 

(Chiro Waregem Centrum), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Luca Vanpoucke (Chiro Waregem Cen-

trum), Wannes Vandeweghe (Chiro Leieland), Fien Lippens (Chiro Leieland), Carolina Defrenne (Scouts), Helena 

Muylaert (Scouts), Lara Chanterie (KSA Waregem), Marie Vandamme (KSA Waregem), Matisse Dewitte (Chiro Des-

selgem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Warre Christiaens (Chiro Desselgem), Phoebe Allaert 

(Speelpleinwerking De Speeldooze), Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Victor Willemijns (JH Den Uitvlucht), Clemens 

Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), Leonie Coucke (Chiro Gaverke Beregoed), Helena Libbrecht (Akabe Funk), 

Charlotte Verhelst (Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Hanne 

Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), Flor 

Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cindy Besard 

(Dagelijks bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur),  Lucas Desloovere (dagelijks bestuur), Anouk Desloovere 

(dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo), Jo Neirynck (Schepen 

van jeugd) 

Verontschuldigd: Jong VLD, Hoogstudentenclub Thraso 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Schepenkwartiertje 

Jo (Schepen van Jeugd): Ik wil diegenen die nog in de blok zit veel succes wensen. De jeugddienst heeft ervoor 

gezorgd dat de Waregemse jeugd weer kan studeren in Hippologia.  

Een veilig eindejaar wensen we jullie ook toe. De Sylvesterbus zal weer rondrijden in Waregem om de jeugd naar 

hun feestlocatie te voeren. Gebruik dat, zo bespaar je jullie ouders wat zorgen. De Reisvogel, een gekende busfir-

ma in Waregem, zorgt voor deze uitzonderlijke dienstverlening. Mocht je ook eens een bus nodig hebben voor jul-

lie jeugdvereniging, denk eens aan de Reisvogel want zij zijn wel begaan met de jeugd en doen een fantastisch 

aanbod.   

Voor alle jeugdverenigingen die gebruikt maakt van chalets aan de ijspiste, vergeet niet dat er zoiets bestaat als 

een wetgeving rond het schenken van alcohol aan minderjarigen. Ook als je minderjarig bent mag je geen sterke 

drank schenken aan volwassenen. Als je botst op een controle, dan kan je hiervoor gesanctioneerd worden. Pro-

beer dit indachtig te zijn, het zou jammer zijn dat een mooi kasactie vervalt in een straffe boete van F.O.D. Eco-

nomie.  

Flor (Jeugddienst): Er is een studieruimte op de eerste verdieping van Hippologia. In de boekingsmodule Bookap-

lace staat het wel verkeerd (3de verdiep), maar we gaan dit nu niet wijzigen want het zou kunnen dat hierdoor 

een aantal reservatie verloren gaan. We gaan er op letten dat dit voor volgende blokperiode zeker aangepast is. 

Daarom hebben we nu blaadjes uitgehangen. De locatie is wel juist maar het is verdiep klopte niet. Reserveren is 

verplicht.  

Aanvullend bij de Sylvesterbus: De halte in Desselgem is gewijzigd, het zal aan de kerk zijn omdat de bus makke-

lijker kan manoeuvreren. Het tijdschema van de Sylvesterbus staat online. De bus stopt op locaties waar er oude-

jaarsfeesten doorgaan. Zover we weten gaan er oudejaarsfuiven door de Expo, het jeugdcentrum en Porcherie. 

Tenzij we nog locaties vergeten zijn? 

Stef (JH Den Uitvlucht): Ook hier in het jeugdhuis. 
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Flor: Vanaf het jeugdcentrum tot hier is wel goed te doen. 

Stef: Jazeker, het is trouwens gratis, met ontbijt om 5u.  

 

Financieel 

Cindy (Dagelijks Bestuur): Geen update. We hebben wel terug toegang tot de bankrekening, dit na één jaar.  

 

Cadeautjes 

Hannes (voorzitter Jeugdraad): Je geeft je cadeau door één keer naar links. Ok, nu hebben jullie alle het cadeau 

van de persoon rechts van jullie. Nu geef je het cadeau drie keer door naar rechts! Je mag nu je cadeautje uit-

pakken! 

 

Vormingen 

Hannes: De eerste vorming die we geven is een infosessie rond veilig internetten.  

Flor: Wij hebben via een collega van het welzijnshuis de vraag gekregen of er interesse is in een vorming over hoe 

je omgaat met de steeds veranderende digitale wereld, deep fakes, enz. Hoe leg je dit uit aan jouw leden? Op 

sommige scholen wordt die vorming al gegeven, voornamelijk aan ouders dan. Is er hier interesse voor vanuit het 

jeugdwerk? Is dit iets waar jullie mee worstelen? Moeten we de jongeren beter kunnen begeleiden? Zijn er vereni-

gingen die hierover al vragen hebben gekregen? Of verenigingen die zelf vaststellen dat hun leden zelf niet zo vei-

lig overweg kunnen met het internet of hier zelfs verkeerd mee omgaan? Indien niet direct interesse hiervoor, dan 

geef ik dat zo door.  

Hannes: Het volgende is ‘Verantwoord omgaan met complexe situaties in het uitgaansmilieu’. Ik heb hier de vori-

ge vergadering over verteld. Dit gaat over wat er allemaal kan gebeuren als je een evenement organiseert: vecht-

partijen, grensoverschrijdend gedrag, omstaandersgedrag, enzovoort. Deze vorming is bevestigd en gaat door op 

zaterdag 10 februari om 13.00u. in de raadzaal van het stadhuis. Lucas gaat zorgen dat inschrijvingen zo snel mo-

gelijk online komen. Het aantal inschrijvingen is wel beperkt, wacht dus niet te lang. De vorming is toegankelijk 

voor iedereen, niet enkel voor jeugdverenigingen. Dit alles zal verschijnen via onze social media kanalen.  

Flor: Is er iemand naar die vorming over vrijwilligerswerk geweest in de Jakkedoe? De Speeldooze was daar, ik zal 

hen individueel nog eens vragen wat ze ervan vonden. Het ging over vrijwilligerswerk, het werven en ondersteu-

nen van vrijwilligers,…  

Hannes: Vorige keer ging het ook over de Safe Partyzone, is daar nog iets uitgekomen bij jullie vereniging? Heb-

ben jullie dit besproken op jullie vergadering? Positief of negatieve indruk? Nee? We gaan dit dan alvast blijven 

onderzoeken. 

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Britt (Gewest Oe Est): Kunnen alle Chiro’s nog even blijven naar de jeugdraad?  

Flor: Met de stad zijn we al iets meer dan een jaar aan het werken rond ‘Kindvriendelijke stad’. Dit is bijna afge-

rond, met een soort van einddossier. Met de Jeugdraad krijgen jullie dat ook nog te zien, dit gaat eerst nog naar 

het schepencollege en de gemeenteraad. Het kan interessant zijn om nog een advies van de Jeugdraad te krijgen 

hierover. Je kan ook inspiratie opdoen uit dit dossier, dat bestaat uit een 25-tal bladzijden, maar dat is vooral 

geschreven in beleidstaal. We gaan dit dan wel nog eens in vereenvoudigde taal voorstellen op de jeugdraad van 

januari.  

Helena (Akabe Funk): Merci aan iedereen die naar de officiële opening van onze lokalen is gekomen.  

Jonas (Jeugddienst): Elk jaar bekijken we op de jeugdraad van december of er zaken zijn van de uitleendienst 

die eens moeten vervangen worden of eventueel nieuw materiaal dat kan worden aangekocht. Zelf heb ik eens 

bekeken wat er aan vervanging toe is. Enkele reuzespelen zoals bijvoorbeeld de domino en reuze speelkaarten. De 

metalen beschermkapjes van de micro’s gaan we ook eens vervangen, maar dat is zeker geen grote kost. De toog-

platen zullen ook vervangen worden omdat we horen dat ze niet compatibel zijn met de nadars. Ze waren ook al 

goed aan het verslijten dus werd het sowieso tijd om eens nieuwe te laten maken.  
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Cindy (dagelijks bestuur): Ik zou willen voorstellen om gaten te voorzien in de nieuwe toogplaten zodat je span-

bandjes kan doorsteken zodat met de toogplaat niet zou kunnen opheffen.  

Jonas: Goeie tip, ik geef dit door. Zijn er nog andere voorstellen?  

Stef: Een groot draaiend rad, waar je panelen in kan steken om te gebruiken op evenementen. Dat kost redelijk 

veel geld als we dat moeten huren. Ik denk dat veel andere verenigingen dit ook kunnen gebruiken voor hun eve-

nementen.  

Flor: Als dat veel geld kost zouden we dat beter eens aankopen, we gaan dat eens bekijken. 

Cindy: Een nachtkluis? 

Flor: Dat idee kunnen we zeker meenemen, misschien dat we het budget van de uitleendienst hiervoor kunnen 

gebruiken.  

Jonas: Nog even vermelden, de walkie talkies van de uitleendienst zijn geüpdatet. We hebben de walkie talkies 

van het welzijnhuis gekregen, die gebruikt werden voor de vaccinatiecentra. Bij de fuifkoffers werden de Midlands 

vervangen door Kenwoods. We hebben ook een nieuwe set van 6 Kenwood walkie talkies. Deze zijn dus compatibel 

met de walkie talkies uit de fuifkoffers. Iets waar je rekening mee kan houden als je online reserveert. De compa-

tibiliteit staat ook vermeld bij de beschrijving van de items in het online reservatieformulier. Kan handig zijn voor 

een fuif bijvoorbeeld, dat je de juiste type walkie talkies reserveert. Zo vermijd je dat je plots tijdens jullie eve-

nement moet vaststellen dat je met drie verschillende types walkie talkies zit, die niet compatibel zijn met el-

kaar.  

Flor: Als je materiaal online reserveert, kan je nu ook bij alle items een foto zien. Dat is wel handig en dus is er 

ook geen excuus meer om te zeggen dat je niet wist wat je reserveerde.  

Clemens (Chiro Gaverke): Er is een extra put bijgekomen op onze koer bij onze Chiro. Hij ligt echt in de weg als 

je oprijdt. 

Flor: Ik heb vandaag een mailtje verstuurd hierover. SO Gaverke moet communiceren naar jullie aangezien ze 

beheerder zijn van de gebouwen. Wat stond er in de mail? Dat ze bezig zijn met werken aan de waterleiding, dis-

tributiecabine, enz. Vandaar de putten, ze zijn dus wel degelijk werken aan het uitvoeren.  

Kamiel (dagelijks bestuur jeugdraad/jeugdschaakclub Luctor et Emergo): Volgende week gaat er een Jeugd-

schaaktornooi door in het VTI.  

Hannes: Volgende vergadering gaat door op maandag 22 januari om 19.30u., bij de KLJ deze keer. Bedankt en een 

goed eindejaar! 

 

Evenementen 

− 3 februari — Fuif van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove 

− 6 april—Project XL—Chiro Desselgem—OC De Coorenaar 

− 13 en 14 april—Feestweekend 20 jaar Akabe Funk—zie Facebook 

− 13 april—Minivoetbaltornooi Scouts—inschrijven vanaf 10 januari 

− 28 augustus—Opendeurspeelavond Speelpleinwerking De Speeldooze 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2023-2024:  

− Maandag 22 januari om 19.30u. bij KLJ Waregem 

− Maandag 26 februari om 19.30u. bij Akabe Funk 

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 


